
Diemen, 17 november 2020

Aan het college van burgemeester en wethouders van Diemen

Geacht college,

In uw memo d.d. 10 november 2020 stelt u de behoefte aan fasering van diverse projecten aan de 
orde. Voor de periode 2018-2020 heeft de raad extra middelen beschikbaar gesteld en heeft u extra 
personeelsformatie aangesteld.

U stelt voor een aantal projecten door te laten gaan en andere te faseren, dus uit te stellen tot 
ergens in de toekomst. De raad gaat niet over de bedrijfsvoering, maar onze fractie heeft wel een 
aantal technische vragen n.a.v. dit memo. Want het lijkt alsof met name wordt ingeleverd op 
projecten die onze gemeente groener en duurzamer moeten maken.

1. Op pag. 12 stelt u de openstelling van de busbaan Diemen-Zuid door te laten gaan onder 
verwijzing naar het Coalitieprogramma. Bij de vaststelling van het Coalitieprogramma heeft 
wethouder Scholten in de raad verklaard dat de coalitiepartijen hierover niets hebben 
opgenomen in het Coalitieprogramma. 
 Kunt u ons aanwijzen waar de openstelling van de busbaan in het Coalitieprogramma is 

opgenomen?
 Kunt u ons aangeven hoe groot het capaciteitsbeslag van dit project op de ambtelijke 

organisatie is (in tijd), ook in het geval dat de actieve buurtgroep Verkeerd Diemen-Zuid 
doorgaat tot aan de Raad van State?

 Kunt u ons aangeven hoe groot de besparing is in ambtelijke capaciteit en financieel als 
de gemeenteraad zou besluiten deze openstelling uit te stellen of niet te realiseren?

 Hoeveel ruimte krijgt u dan in de ambtelijke capaciteit voor andere te faseren projecten?

2. Op pag. 14 geeft u de Omgevingsvisie een hoge prioriteit en wilt u doorgaan. In de recente 
Kamerbrief geeft de minister aan dat gemeenten uiterlijk op 31 december 2024 een 
Omgevingsvisie moeten hebben en uiterlijk op 31 december 2029 een Omgevingsplan.
 Kunt u ons aangeven hoe groot de besparing is in het capaciteitsbeslag en financieel als u 

deze data gaat hanteren?
 Hoeveel ruimte krijgt u dan in de ambtelijke capaciteit voor andere projecten?

3. De aanleg van een strandje langs de Diem, de herinrichting van het Ajax-pad en de Ringdijk 
en de herinrichting van park Spoorzicht worden op de lange baan geschoven, terwijl wij ons 
herinneren dat hiervoor, of voor een deel hiervan, al bestuurlijke opdrachten zijn gegeven.
 Kunt u ons aangeven wat het capaciteitsbeslag is voor deze projecten?



4. Volgens antwoorden op vragen van de VVD-fractie bij de begroting 2021 neemt de 
personeelsformatie van de gemeente Diemen tussen 2018 en 2021 toe met 44 fte (zonder de 
aanstellingen bij DUO+ mee te tellen).
 Hoe kan deze forse toename in personeelsformatie geleid hebben tot het huidige memo 

met allerlei capaciteitsproblemen in de formatie en het niet kunnen realiseren van een 
aanzienlijk deel van de ambities van het coalitieakkoord?
    

Met dank voor uw beantwoording en met vriendelijke groet,

Namens de gemeenteraadsfractie van de Ouderenpartij Diemen,

Evert den Heijer

Peter Prins


